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Protokół Nr 2/2015 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej , 

Ładu i Porządku Publicznego 
Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 

z dnia 01 kwietnia 2015 roku 

W dniu 01 kwietnia 2015 roku o godzinie 8 00 w biurze Rady Miejskiej w Nowym 
Miasteczku odbylo się posiedzenie Komisj i Gospodarki Komunalnej , Ładu i Porządku 
Publicznego Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. W posiedzeniu komisji 
uczestniczyło czworo (4) radnych. Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej , Ładu i Porządku Publicznego Pan Eugeniusz Zwarycz. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji. 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji . 
3. Omówienie potrzeb oznakowania poziomego i pionowego dróg gminnych 

i powiatowych na terenie Gminy Nowe Miasteczko. 
4. Omówienie parkowania przy Ratuszu - parkometr. 
5. Omówienie parkowania na ul. Ogrodowej ( pismo Pani D. Lemberger). 
6. Sprawy bieżące . 

7. Zakończenie komisji. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie komisji. 

Przewodniczący komisji E. Zwarycz otworzył posiedzenie Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku przywitał zaproszonych 
gości , radnych . 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
Brak zmian . 

3. Omówienie potrzeb oznakowania poziomego i pionowego dróg 
gminnych i powiatowych na terenie Gminy Nowe Miasteczko. 
Przewodniczący komisji poprosił o wypowiedź dzielnicowych oraz straż 
miejską na temat oznakowania poziomego i pionowego w Gminie Nowe 
Miasteczko. 
Wnioski: 
Dodatkowe oznakowanie - wyjazd z ul. Zamkowej do ul. Kościuszki 
postawienie znaku" ustąp pierwszeństwa ", 

Postawienie znaku " droga główna" przy Domu Kultury. 
Przestawić znak na ul. Kolejowej od posesj i Pan Wysoczańskiego na 
początek ulicy kolejowej " zakaz zatrzymywania się i postoju" 
Postawienie przy ratuszu znaku "miejsce dla osób nie pełnosprawnych " 
Przesunięcie o metr do przodu znaku " strefa zamieszkania n na 
ul. Głogowskiej . 
Na ul. Paderewskiego postawić znak" zakaz postoju" 
komisja wydała opinie pozytywną do w/w wniosków. 
Radna G. Kwiecień przeczytała pismo mieszkańców ul. Slowackiego w 
sprawie postawienia zakaz parkowania. Komisja wnioskowała aby nie 
stawiać żadnego znaku. 
Radna G. Kwiecień przeczytała pismo Pani D. Lemberger w sprawie 




